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                                                             Bestyrelsesmøde 
Referat fra d. 24.1.2024 kl. 17.00-19.30 

Sted: Lykkebo 
Afbud sendes til mette.andresen@hedensted.dk senest d. 22. januar. 

Deltagere:  
Forældre: Michael, Redifa, og Mette.  
Personale: Bente, Lone og Dorte  
Ledelse: Mette, Katja 
 
Afbud: Marc, Asmine og Rasmus 

Referent: Bente 

 

TID EMNE; Dialog, orientering, beslutning Referat: 

17.00-17.15 Velkomst ved Katja og Mette 
-Orientering 
 

Der afholdes ansættelses samtaler til 
souschef-stillingen, mandag d. 
29.1.2024. 
 
Hus i Kolonihaven: DSB vil ikke 
godkende opførelsen af et 
madpakkehus omme i vores kolonihave. 
De siger at kolonihaverne kun er til 
Havebrug??? Mette har skrevet tilbage, 
men har ikke p.t. ikke fået svar. 
 
Rengøring: Diskussionerne omkring 
rengøring er kommet på politikerplan, 
og  der diskuteres bl.a. om det kan 
gøres anderledes, f.eks. sammen med 
skolerne, men det er skolerne ikke 
interesserede i. Gældende aftale 
udløber snart. 

17.15-18.15 Status fra ledelsen 
 

 Forældretilfredshedsundersøgelsen 
- Dialog om punktet vedr. 
forældrebestyrelsens synlighed. 

 
 
 

 
 
Eksemplarer af forældre undersøgelsen 
uddeles. Lang snak omkring disse. 
Bestyrelsen diskuterede besvarelserne 
omkring bestyrelses-arbejdet. Det er 
vigtigt AULA ikke bruges som Facebook. 
Begge huse kommer til at arbejde med 
forældretilfredshedsundersøgelsen, og 
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vil på et senere bestyrelsesmøde 
fortælle om arbejdet. 

18.15-18.20 
 

Status fra Lykkebo Den snarlige overflytning af kommende 
skolebørn til brobygning på diverse 
skoler fylder meget i øjeblikket.  
Der arbejdes med fastelavn og påske 
temaer, sideløbende med et 
igangværende cirkus-projekt, der 
afsluttes midt marts. 

18.20-18.30 
 

Status fra Spiloppen 
 
    -Vuggestue 
 
 
 
 
 
 
    -Børnehaven 
 

 
 
Vuggestuen: Der blev lavet 
kongekroner med/til børnene i 
forbindelse med udnævnelsen af vores 
nye Konge. Ellers arbejdes der meget 
med at gribe Børnenes idéer og bruge 
disse på Børnenes præmisser. 
 
Børnehaven: Afholdt Konge-fest. 
Brobygning fylder rigtig meget. 
Der arbejdes med farver og 
humør/hjerne. 
Stor rotation af børn i huset: Børn der 
flyttes ovenpå til Flagermus-gruppen. 
 

18.30-19.25 
 

Status fra bestyrelsen 
 

 Søvnpolitik i vuggestuen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
En fra Forældrebestyrelsen tager 
punktet op på foranledning af forældre-
henvendelser. Børnene sover for længe 
om eftermiddagen, så de bliver svære 
at putte om aftenen. Skal 
søvnpolitikken ændres skal det igennem 
Bestyrelsen. Forældrene er altid 
velkomne til dialog med Personalet. 
Enighed om, at kigge på søvnpolitikken 
sammen med vuggestuens personale, 
og melde ud at der køres en 
forsøgsordning frem til næste 
Bestyrelsesmøde. 
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 Planlægning af generalforsamlingen 
 

Generalforsamling: Fælles foredrag 
med andre institutioner, da er vi måske 
for sent ude. Katja tager kontakt til 
Østerled og hører nærmere om et 
forslag fra dem. Ellers arbejder Katja, 
Mette og Mette (Kristians mor) videre 
med at finde en evt. lokal person, der 
kan holde oplæg om motorik/børnefys. 
Evt. navne Rikke Yde, Vibeke Winther, 
Familiefyssen. 
 
D. 21.03.2024 kl. 18.00 
Foredrag - Pause -Generalforsamling 
med formandsberetning   
Forplejning ??? Lokaler??? 

19.25-19.30 Evt. 
 

Snak om nye åbningstider her pr. 
1.1.2024. Det ser ud til at fungere ok. 

 


